
 

 

 

MOTION 

E4 an måste utvecklas  

Sjukvårdspartiet vill nu genom denna motion lyfta länets trafikutveckling då det 
sker svåra dödsolyckor utefter vår motorväg E4. 

Region Gävleborg måste på allvar ta tag i detta problem och se till att det blir en 
utveckling av motorvägen genom vårt län. 

Vi ska se till att motorvägen utvecklas med dubbla filer åt båda håll. Vi måste 
utveckla denna så viktiga pulsåder genom vår region med nya rastplatser där vi 
har information om sevärdheter i vårt län. Detta är en viktig del då de som reser 
får en paus från bilkörning och kan få lite inspiration. 

E4 är en riksväg och ansvaret ligger på flera myndigheter men det krävs att region 
Gävleborg tar sitt fulla ansvar och kliver fram med konkreta förslag för att bygga 
vidare på E4 an. När denna motion skrivs har det just varit ytterligare en 
dödsolycka i Gnarp och det sker varje år flera svåra olyckor efter E4 an.   

Många reser genom vår region för att komma till fjällvärlden och det bildas alltid  
långa köer och att resa genom vår region blir en utmanande och seg resa då 
motorvägen plötsligt blir enfilig under jul, påsk och sportlov. 

Sjukvårdspartiet vill därför: 

att region Gävleborg prioriterar E4: an i kontakt med andra myndigheter. 

att region Gävleborg genomför en satsning på att tillsammans med alla kommuner 
i regionen lyfta fram hur viktig E4:an är för vår region. 

att region Gävleborg genom sina infrastrukturpengar prioriterar om så att 
utvecklingen av E4:an till fyrfilsväg kan påskyndas. 



att motionen behandlas så den kan beslutas senast maj 2022. 

 

Henrik Olofsson 
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